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 Zonguldak'ın Ortak Aklı...

İKİ ADAY 
ÇEKİŞECEK 
DERELİ NE 
YAPACAK? 

Zonguldak 
Merkez ilçe, reka-
betin yoğun ola-
cağı bölgelerden 
biri. Seçim şimdilik 
üç isim arasında ge-
çecek. Ak Parti’den 
mevcut Belediye Baş-
kan Adayı Ömer 
Selim Alan geçen 
seçime göre 
çok 
daha 
rahat. 

CHP’den Zonguldak 
Belediyesi’nin eski 
Meclis Üyesi Tah-
sin Erdem, genel 
politik tepkiler ve 

CHP seçmenine 
güveniyor.  

Saadet Par-
tisi adayı Cem 
Dereli ise iddiası 

ile imza atıp küs-
künleri de birleşti-

rerek sürpriz bir 
çıkış yapmak 

istiyor. 

Zonguldak Belediyesi için Ömer Selim Alan, Tahsin Erdem ve Cem Dereli yarışıyor. 

Seçimlere 2 aydan kısa bir süre kalırken, tansiyon yükseliyor. Adaylar sahada, partiler yarışta. Seçmenin büyük çoğunluğunun 
tercihi çoktan belli, ancak sonucu belli edecek olanlar ise henüz karar veremeyenler. Çekişmeli geçmesi beklenen Zonguldak 

Merkez seçiminde bu durum çok önemli. Kimi, adayların performansına bakarken kimi, meclis listelerine bakacak, kimi de günlük 
polemiklerden etkilenecek. Şimdilik öne çıkan üç adayı analiz ettik. 

ÖMER SELİM ALAN 
Mevcut Zonguldak Belediye Başkanı Ömer Selim 
Alan ilk döneme göre çok daha rahat. Tarzı ve 
zaman zaman da üslubu nedeniyle tepkilerin 
odağında olsa da, Zonguldak’ta kentsel değişim 
ve dönüşüm adına atılan adımlar ile bu değişim 
ve gelişimi devam ettirebilecek aday olarak görü-
lüyor. MHP ile yapılan ittifak ve CHP adayının 
Tahsin Erdem olması da, Selim Alan ve Ak 
Parti’nin elini güçlendiren nedenler arasında. 
Selim Alan cephesinde artıya dönen bir diğer 
konu, Fevkani Köprüsünün yıkılması. 

TAHSİN ERDEM 
CHP’de sancılı bir ön seçim sürecinden kazanarak 
çıkan Tahsin Erdem’in en büyük referansı, dürüst 
siyasetçi imajı ve mali müşavir olması.  
Tasarruf ve şeffaf hesap bilançosu ile mali yükün 
altında kalkacağı iddiası fazla karşılık bulmamış 
görünüyor. “Çaycuma’da Bülent Kantarcı yaptıysa, 
Zonguldak’ta da Tahsin Erdem yapar” iddiasından 
yola çıkarak iktidar partili olmaksızın başarılı olaca-
ğını söyleyen Erdem’in, fazla tanınmaması ve kam-
panya gücünün zayıf olması eksi yazıyor. 

CEM DERELİ 
Daha önce Ak Parti’den Zonguldak Milletvekili 
Aday Adayı olan Cem Dereli, Saadet Partisi 
adayı olarak hızlı bir çıkış yaptı. Gençliği, 
enerjisi, sorunlara hakimiyeti ve politik duruşu 
dikkat çekiyor.  
Başta sosyal belediyecilik ve Zonguldakspor 
gibi konular olmak üzere, iddialı vaadleri ile 
kafaları karıştırmaya aday. Bireysel perfor-
mansı ile partisinin oyunu katlaması beklenen 
Dereli’nin daha çok hangi partinin tabanından 
oy alacağı merak ediliyor. 

Oylar adaya mı, 
partiye mi, 
hizmete mi? SEÇMEN  
NEYE BAKACAK? 

Neden Z HABER
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Filyos – Çaycuma hattında neler olacak, kim neye karar verecek? 

Seyirci kalırsak, figüran olarak kalacağız!
Filyos Endüstri Sahası ve 

Serbest Bölgesiyle ilgili 
sorular yanıt bekliyor. Ticaret 

ve Sanayi Odası (TSO) 
Başkanı Metin Demir 

yeniden uyararak;  
“Serbest bölge  

konusunda seyirci  
kalırsak figüran  

olarak  
kalacağız. 

3

Vatandaşın derdi 
seçim değil, 

 GEÇiM! 
Bölgenin en önemli 
yatırım taşımacılık 
merkezlerinden birisi 
olacak olan Filyos 
Projesi ise Karadeniz 
Doğalgazı sonrası hız 
kesmiş görünüyor.  5
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Neden  
Z HABER 

Z HABER 4 yılı aşkın bir za-
mandır Zonguldak’ın ve Zongul-
daklının sesi olmak için çalışıyor. 

www.zhaber.com.tr adresin-
den başladığımız yayınlarda 

ortak aklı, hizmeti, dayanışmayı 
her zaman merkeze koyduk. 
Şehrin taleplerini dile getiren, 

çözüm üretmek isteyen bürokrat, 
siyasetçi ve STK kim varsa bir 
bakıma elini güçlendiren bir yol 
haritası ile gidiyoruz. 
İstanbul ve Ankara başta 

olmak üzere yurt içinde, Al-
manya başta olmak üzere dün-
yanın pek çok yerindeki 
Zonguldaklılara ulaşmaya çalışı-
yoruz. 

Bu etkileşim ve geri dönü-
şümü Google analitik ve sosyal 
medya sayfalarımızın raporla-
rında görüyoruz. 

Çabamızın karşılık bulması 
bizleri mutlu ediyor. 

En başta tüm okurlarımıza, 
dostlarımıza, maddi ve manevi 
anlamda destek olan tüm dostla-
rımıza teşekkür ediyoruz. 

Daha iyisini, daha fazlasını 

yapmak için hazırız. 
*** 
Basılı gazete işi belki de en 

başta olmalıydı. 
Sosyal etki ve tanınırlık – bili-

nirlik bizim için çok daha hızlı 
olurdu. 

Tüm gazeteler kapanırken 
basılı gazete çıkarmak pek akıl 
karı değil. 

Çünkü maliyetler yüksek. 
Basılı gazeteye rağbet çok 

azalsa da sosyal etki ve sokağa 
dokunuş için hala önemli. 

*** 
Seçim döneminde basılı ga-

zete ile karşınıza gelmemiz ha-
liyle seçim gazetesi olarak 
adlandırılabilir. 

Biz zaten 7/24 zaten bu işi 
yapıyoruz. 

Yine de gazetemizde kısmi 
olarak seçim ve siyaset odaklı 
yayın yapacağız. 

Sonrasında ise artı maliyeti 
karşılayabildiğimiz sürece basılı 
gazete olarak devam etmek isti-
yoruz. 

Amacımız daha fazla okura 
ulaşmak. 

*** 
Bir diğer amacımız basılı ga-

zetede mümkün olduğunda özel 
içerikler sunmak. 

Daha çok röportaj ağırlıklı ça-
lışmalar göreceksiniz gelecek 
sayılarda. 

Analizler okumak mümkün 
olacak. 

Bazı röportaj ve analizleri 
önce gazetede yayınlayıp daha 
sonrasında internet sayfamızda 
görebileceksiniz. 

*** 
Bu sayıda daha çok bir se-

lamlama yazısı oldu. 
Diğer sayılarda ise şehir 

adına ne varsa buradan paylaş-

maya devam edeceğiz. 
Z HABER’ın instagram sayfa-

sında bugün itibariyle 65 bin ta-
kipçimiz var, facebook 
sayfamızda ise 36 bin. Özellikle 
ınstagram ve twitter sayfamız 
için sizlerden beklentimiz takip 
etmeniz, ettirmeniz. 

Burada kısa video haberler 
ve canlı yayınları görebilirsiniz. 

Haber linklerine kısa yoldan 
ulaşabilirsiniz. 

*** 
+90 545 570 06 67 
Bu numara bizim What-

sApp ihbar hattımız. 
Haber olmasını istediğiniz, 

tanık olduğunuz olayları ister bu-
radan ister sosyal medya plat-
formları üzerinden çekip bize 
gönderebilirsiniz. 

Emek ve katkılarınız için şim-
diden teşekkür ederim.

Yaşar Atilla Öksüz
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CHP’li seçmenden 
Belediye Başkanı  Alan’a 
DİKKAT ÇEKEN SÖZLER! 
Zonguldak Belediye Başkanı Ömer Selim 

Alan ile karşılaşan CHP’li seçmenin; “Yıllar-
dır CHP’liyim. İki çocuğum var benim. Ölüsünü öpe-
yim sana oy vereceğim. Açık oy kullanacağım yine 
sana vereceğim” sözleri dikkat çekti. 

Zonguldak Belediye Başkanı Ömer Selim Alan 
seçim gezilerini sürdürüyor. Acılık Caddesi üzerinde 
vatandaşlarla buluşan Alan zaman zaman ilginç 

tepkilerle karşılaştı. 
CHP’li olduğunu 

söyleyen bir seçme-
nin; 

“Geçen gün şu 
kahvede ben ne 
dedim sana. Yıllardır 
CHP’liyim. İki çocu-
ğum var benim. Ölü-
sünü öpeyim sana oy 
vereceğim. Açık oy 
kullanacağım yine 
sana vereceğim” söz-
leri dikkat çekti. 

Vatandaşların 
destek mesajlarına 
teşekkür eden Alan; 
“Daha yeni başlıyo-
ruz. Yeni dönemde 
daha fazla değişim 
daha fazla hizmet için 
çalışacağız. Halkımı-
zın her kesiminden 
gelen bu destekler 
bizim için çok değerli. 
Yeni dönemde hizmet 
odaklı beklentilere 
daha fazla karşılık 
vermek için çalışaca-
ğız. Hedeflerimiz, ger-
çekçi projelerimiz” 
dedi.

CHP Kozlu Belediye 
Başkan Adayı Altuğ Dök-
meci sahaya tamamen 
ısındı. İlçe Başkanı Merve 
Arslan ve diğer aday aday-
ları ile uyum içinde çalışan 
Dökmeci’nin saha perfor-
mansı parti tabanını da 
mutlu ediyor. 

Aday adayları arasında 
polemik yaşanmadan geçiri-
len süreç parçalanmaları da 
en aza indirmiş görünüyor. 

CHP’nin Kozlu’da geçen 
seçime göre çok daha id-
dialı hale gelmesi ve yarışa 
ortak olması için lokomotif 
olan genç başkan Merve 
Arslan, başkan adayı Dök-
meci ile birlikte gece gün-
düz demeden kapıları 
çalıyor. Geçen seçimlere 
göre çok daha hızlı bir 
tempo ile saha çalışmasına 
başlayan CHP’de, Dök-
meci’nin vatandaşlarla kur-
duğu sıcak diyalog dikkat 
çekiyor. Diğer yandan Dök-
meci ve Arslan mecliste 
sürpriz ve etkili isimlere yer 
vermek için görüşmelerini 
sürdürüyor.

Altuğ Dökmeci gaza bastı 
Zonguldak Kozlu CHP Başkan Adayı Altuğ Dökmeci saha performansı  
ile dikkat ekiyor. Kdz. Ereğli Belediyesi’nde proje koordinatörü olarak 

çalışan Dökmeci’nin en büyük yardımcısı ise Merve Arslan. 
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Filyos Endüstri bölgesinin yarısı-
nın Türkiye Petrolleri’ne terk edilmesi 
ile birlikte endüstri bölgesinin genişle-
tilmesi ve serbest bölge sahasının 
endüstri bölgesine dahil edilmesi 
gündemde. Çaycuma’nın yerleşim 
alanına kadar gelen serbest bölge 
sahasının ilçenin gelişim alanı olarak 
kalması yönündeki görüşler ise 
henüz karşılık bulmadı. 

Çaycuma Belediye Başkanı Bü-
lent Kantarcı’nın zaman zaman dile 
getirdiği, endişeleri haklı çıkartacak 
adımlara karşı Zonguldak bir araya 
gelerek net bir adım atamadı. Zon-
guldak ve Çaycuma TSO’nun, Çay-
cuma Köprüsü’ne kadar gelen 
serbest bölge sahasının yeniden 
planlanması için yaptığı girişimler ise 
yanıtsız kaldı. 

Buna göre, hem endüstri sahası-
nın Türkiye Petrolleri’ne tahsis edilen 
alanı kadar yerin terk edilmesi, hem 
Çaycuma ilçe merkezinin genişleme 
alanının serbest bölge kapsamı dı-
şına çıkarılması hem de serbest 
bölge yönetiminin bölge TSO’larına 
bırakılması var. 

Uzun zamandır gündemde olan, 
bölgenin yeniden planlanması öneri-
leri konusunda bölge milletvekilleri 
sessiz. 

METİN DEMİR UYARDI 
Zonguldak TSO Başkanı Metin 

Demir, bölgedeki planlamanın şehrin 
geleceğine en uygun şekilde dizayn 
edilmesi için geç kalınmaması gerek-
tiğini belirterek; “Seyirci kalırsak figü-
ran olacağız” dedi. 

Metin Demir, süreci Çaycuma 
Belediyesi ve TSO’lar olarak birlikte 
yürütmek istediklerini belirterek şun-

ları söyledi;  
“Şimdi, Gökçebey OSB’de 1’e 10 

talep var. Devlet kamulaştırma için 
60 milyon dolar, taşkın koruma için 
400 milyon dolar, liman için de 800 
milyon dolar yatırım yaptı.  

“AKSİYON ALMAMIZ  
LAZIM” 
Serbest bölgenin yatırımı ba-

zında devlet buralara boşuna paralar 
yatırmadı. Çaycuma bölge vadisinde 
bir mısır tarlası var. Bazı çevreler bu-
ranın mısır tarlası olarak kalması için 
dirayet ediyor. Biz süreci okuyoruz. 
Bu arazilerle ilgili birçok toplantı yap-
tık. Zonguldak çevresinde kalburüstü  

 
diyebileceğimiz sanayicileri topladık 
ve konuştuk. Arkadaşlarımız bizleri 
dinlediler ve talip olmadılar. Endüstri 
bölgelerinde yatırım yapacak tüm iş-
letmeler bizim başımızın tacı fakat 
bu işletmelere ne kadar sürece  

 
ulaşabiliriz bilmiyoruz. O dönemde, 
‘endüstri bölgesi geliyor aksiyon ala-
lım’ diyerek arkadaşlarımızı uyardık.  
Şimdi de liman bölgesi geliyor ve 

bununla alakalı da aksiyon almamız 
gerekiyor.  

“BİZİM ÇOCUKLAR  
KARGO TAŞIYAN  
DEĞİL,  
NAKLİYE İŞİ YAPAN  
KİŞİLER OLMADIR” 
Devlet burayı mısır tarlası olarak 

bırakmaz. 11 bin 400 dekar arazi 
mısır tarlası olarak kalsa dahi, 100 ki-
şilik aileyi geçindirmez. Fakat, bu-

rada yatırım yapıldığında bölge 
insanı iş sahibi olacak. En 
önemlisi de serbest bölge ko-
nusunda seyirci kalırsak figü-
ran olarak kalacağız. 
Dışarıdan yatırımcılar gele-

cek, biz de onları izleyen ola-
cağız. Zonguldaklılar olarak 

bu serbest bölgede 
güç sahibi 

olmak zorundayız. Ben istiyorum ki, 
bizim çocuklarımız kargo taşıyan 
değil nakliye işi yapan kişiler olmadır-
lar. Zonguldak’ta maalesef dar kalıp-
larla hareket ediliyor. Yerli, yabancı 
bakış açısıyla o bölgede defans ya-
pılmasını da doğru bulmuyorum.” 
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Filyos – Çaycuma hattında neler olacak, kim neye karar verecek? 

Seyirci kalırsak, figüran olarak kalacağız!
Filyos Endüstri Sahası ve Serbest Bölgesiyle ilgili sorular yanıt bekliyor. Ticaret ve Sanayi Odası (TSO) 

Başkanı Metin Demir yeniden uyararak; “Serbest bölge konusunda seyirci kalırsak figüran olarak kalacağız. 
İstiyorum ki, bizim çocuklarımız kargo taşıyan değil, nakliye işi yapan kişiler olsun” dedi. 

Metin DEMİR

Adres: Hisarönü Mah. Park Cad. No.5 Filyos, Çaycuma Telefon: (0372) 623 30 30GSM: 0 (543) 372 07 67 E-Posta: info@deryaresort.com
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Kahramanmaraş ve Hatay 
depremlerinin birinci yılında 
acılar tazelenirken, can 

kurtarmak için gönüllü olarak bölgeye 
giden, gösterdikleri kahramanlıklar ile 
Türkiye’nin gururu olan Zonguldak maden 
işçileri de unutulmadı.  

GMİS Başkanı Hakan Yeşil ise, maden işçisinin her 
zaman hazır olduğunu belirterek; "Madenci varsa, umut 
var. Bakanlık nezdinde kurulan 2 bin kişilik madenci 
arama-kurtarma ekibinin bir an önce aktif hale getirilmesi 
çağrısında bulunuyoruz.” dedi. 

Kahramanmaraş merkezli depremin üzerinden geçen 
bir yıl geride kalırken, yaralar sarılmaya, acılar hafifletil-
meye çalışılıyor. İki söz ile anlatılmayacak, sayfalarca ya-
zılsa da sığmayacak acıların içinde akıllarda pek çok 
sahne kaldı. 

Milyonlar, televizyonları başında gelişmeleri izlerken, 
yakınlarına ulaşılmasını isterken, Zonguldaklı madencilerin 
gelmesini, yakınlarının olduğu enkazlara onların girmesini 
istediler. Onlar her ulaştıkları yerde umut, her çıkardıkları 
can ile kahraman oldu. 

Bırakılıp gidilen en riskli yerlere onlar girdi ve domuz-
damı diye tabir edilen tahkimat ile kurtarmanın aslında 
nasıl olabileceğini gösterdiler. 

Genel Maden İşçileri Sendikası (GMİS) Genel 
Başkanı Hakan Yeşil, 6 Şubat 2023 tarihinde 
meydana gelen Kahramanmaraş Merkezli 
depremlerin yıldönümünde Yönetim Kurulu 
adına yayınladığı mesajında o zor günleri 
ve özverili çalışmaları hatırlattı. 

HAKAN YEŞİL NE DEDİ? 
 “Ülkemizi derinden sarsan ve 11 ili 

etkileyen Kahramanmaraş merkezli iki 
depremin birinci yıldönümündeyiz. 

6 Şubat 2023 günü, 50 binin üzerinde 
insanımızı kaybettiğimiz yüzyılın felaketi 
olarak tarihe geçti. 

Depremlerde hayatlarını kaybedenlere 
Allah’tan rahmet, ailelerine ve ülkemize bir 
kez daha başsağlığı diliyoruz. 

Büyük acılara yol açan depremlerin ardından 
ülkemiz insanı, dayanışma ve yardımlaşma kültürü-
nün eşsizliğini bir kez daha ortaya koymuştur. 

4 BİN MADEN İŞÇİSİ GÖNÜLLÜ OLDU 
Biz Genel Maden İşçileri Sendikası yöneticileri, Türkiye 

Taşkömürü Kurumu (TTK) ve Maden Tetkik Arama Kuru-
mu’nda (MTA) çalışan madenciler olarak, depremi haber 
alır almaz deprem bölgesine yardıma koştuk. 

Gönüllü 4 bin maden ve 51 MTA işçisi arkadaşımız ile 
arama-kurtarma çalışmalarına katıldık. 

Bu büyük felakette madenciler olarak enkaz altından 
duyduğumuz her nefese yetişmeye çalıştık. 

MADENCİLERİMİZ İLE GURUR  
DUYUYORUZ 
Girilemez denilen en riskli enkazlara büyük bir cesaret 

ve tecrübeyle girerek yüzlerce insanımızı o enkazların al-
tından sağ çıkararak sadece o insanlara değil, ülkemize de 
acı günlerde umut olduk. Arama-kurtarma çalışmalarında 
büyük bir cesaretle, gösterdikleri üstün gayretlerle, girile-
mez denilen en riskli enkazlara madencilik tecrübesi ve 
teknikleriyle girerek yüzlerce cana nefes, milletimize umut 
olan tüm madencilere teşekkür ediyoruz. Ülkemizin kahra-
manları haline gelen değerli madencilerle gurur duyuyoruz. 
Tüm kahramanlarımızı alınlarından öpüyoruz. 

TECRÜBELERİMİZİ ARAMA KURTARMA  
EKİPLERİNE AKTARIYORUZ 
Maden işçisi, yeraltında olduğu gibi yerüstünde de ülke-

miz için ne kadar önemli olduğunu tekrar tekrar göstermiş-
tir. 

Yüzyılın felaketinde enkazlarda kullandığımız madenci-
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2 BİN KİŞİLİK 
ARAMA 
KURTARMA 
EKİBİ NE OLDU!

GMİS Başkanı Hakan Yeşil,GMİS Başkanı Hakan Yeşil,  
büyük depremin birinci yılındabüyük depremin birinci yılında  

yaşananları anlattı.yaşananları anlattı.  

lik teknikleri, bilgi, beceri ve tecrübeyi 
bugün ülkemizin güzide arama-kur-
tarma ekiplerine aktarıyoruz.  

Biz madenciler, ülkemizin ve mille-
timizin bize ihtiyacı olduğu her yerde 
ve her an göreve hazırız. Madenci 
varsa, umut var. 

6 Şubat depremlerinin ardından 
büyük özverilerle çalışan tüm arama-
kurtarma ve yardım ekiplerine, yardım 
seferberliğine katılan herkese şükran-
larımızı sunuyor, teşekkür ediyoruz. 

2 BİN KİŞİLİK MADENCİ  
ARAMA KURTARMA  
EKİBİ KURULMALI 
Yaşanan acılara tanık olmuş, ortak 

olmuş maden işçileri olarak ülkemizin 
bir deprem ülkesi olduğu gerçeğini 
unutmadan, depreme karşı farkındalık 
oluşturulması için güçlü çalışmalar ya-
pılması, Bakanlık nezdinde kurulan 2 
bin kişilik madenci arama-kurtarma 
ekibinin bir an önce aktif hale getiril-
mesi çağrısında bulunuyoruz. 

Böylesine felaketleri bir daha hiç 
yaşamamayı diliyor, depremde kay-
bettiklerimize bir kez daha Allah’tan 
rahmet, yaralılara şifalar diliyoruz. Ül-
kemizin başı sağ olsun”.

04.17
6 ŞUBAT  2023
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Türkiye yerel seçimlere gider-
ken, vatandaşın asıl derdi seçim-
den çok geçim. 

Son yıllarda ekonomide ya-
şanan dalgalanmalar iş ve istih-
dam alanlarının da önemini 
arttırdı. İşsizlik rakamlarında 
artış devam ederken Zongul-
dak’ta yeni istihdam alanlarının 
beklendiği gibi artmaması, zo-
runlu göçün devam etmesinde 
de etken.  

TERSİNE GÖÇ İÇİN  
FIRSAT LAZIM 
Ekonomide yaşanan olum-

suzluklar özellikle büyük şehir-
lerde bulunan vatandaşları 
memleketlerine yönlendiriyor. 
Daha düşük maliyet ile baba 
ocağı-ana kucağı memleketle-
rinde yaşamak isteyen gurbet-
çilerin umudu da daha çok 
memleketlerinde çalışabile-
cekleri imkanlar bulmak. 

Memleketine dönüp üreti-
cilik yapmak isteyen veya bir 
fabrikada çalışıp hayatını ko-
laylaştırmak isteyenlerin sa-
yısı fazla olsa da, pek çok 
vatandaş için bu şimdilik bir 
hayal. 

TISKAOĞLU’NUN  
ARDINDAN  
GELEN OLMADI 
Tersine göç konusunda 

iş dünyası da istekli ancak 
bu dönüş beklenen hıza 
erişemedi. 
İstanbul şartlarında 

artan maliyetler üreticileri 
de vurduğu için ‘eve dönüş’ 
projesi adı altında yatırım-
larını memleketlerine taşı-
mak isteyen girişimciler de 
var. 
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Vali Osman Hacıbektaşoğlu istihdam sahalarında incelemelerini sürdürüyor 

Bölgenin en 
önemli 
yatırım 

taşımacılık 
merkezlerinden 
birisi olacak olan 
Filyos Projesi ise 

Karadeniz 
Doğalgazı sonrası 

hız kesmiş 
görünüyor.  

Bölge insanı daha 
hızlı adımlar 
atılmasını, iş 

dünyası yatırım 
süreçlerinin 

kolaylaştırılmasını, 
gurbetçiler ise eve 

dönebilecekleri 
alternatiflerin 
çoğalmasını 

bekliyor.  
Göreve geldiği 

günden itibaren sel 
ve fırtına 

felaketlerinden 
başını kaldıramayan 

Vali Osman 
Hacıbektaşoğlu 

sanayicilerle 
buluşmaya ağırlık 

verdi.  
Hacıbektaşoğlu’nun 
ilgisi iş dünyasında 

da memnuniyet 
yarattı. 

Zonguldak’ta seçim 
havasının aksine 
vatandaşın ve iş 
insanlarının en 

büyük derdi  
geçim. 

Vatandaşın derdi 
seçim değil, 
 GEÇiM! 

Zonguldak Sanayici ve İş 
İnsanları Derneği Başkanı 
Nejdet Tıskaoğlu’nun fabri-
kasını Çaycuma OSB’ye ta-
şıması önemli bir başlangıç 
oldu ancak bu örnekler bek-
lendiği gibi çoğalmadı.  

OSB’lerde yaşanan dolu-
luk oranı sevindirici olmakla 
birlikte, Gökçebey OSB’de 
alt yapı ve yatırım sürecinin 
istenilen hızda gitmemesi 
dikkat çekiyor. 

EN ÖNEMLİ  
GÜNDEM  
İSTİHDAM  
OLMALIYDI 
Yeni istihdam ve yatırım 

alanlarının açılması için ya-
pılan girişimler devam eder-
ken, istenilen hızda 
gitmemesi can sıkıyor. 

Zonguldak’ta siyasetten 
bürokrasiye, STK’lardan 
medyaya bir numaralı gün-
demin yatırım ve istihdam 
politikaları olması gerektiği 
yönünde hakim bir görüş var 
ancak bunu uygulamaya 
sokmak pek mümkün değil. 
İş dünyası çoğu zaman ken-
disini yalnız hissediyor. Yılla-
rın biriken sorunlarının ve 
gecikmiş çözümlerin yarat-
tığı baskının altından çıkabil-
mek için piyasanın biraz 
olsun normalleşmesini, dev-
let ve kurumların sıcak elini 
daha fazla uzatmasını bekli-
yor. 

FİLYOS HIZ KESTİ 
Zonguldak-Bartın-Kara-

bük üçgeninin merkezinde 
Filyos Projesi için çok önemli 
adımlar atıldı. Filyos Li-
manı’nın tamamlanmış ol-
ması ile arka planda kalan 
endüstri sahasının hayata 
geçmesi ve limanın yük taşı-
macılığına açılması bekleni-
yordu ancak Karadeniz 
Doğalgazı’nın Filyos’tan ka-
raya çıkarılması planları ta-
mamen değiştirdi. Doğalgaz 
tesis yatırımları sürecinde 
bölgedeki istihdam sayısı 8 
binlere çıkmasına karşın, 
ikinci faz yatırımları süreci 
nedeniyle rutine dönüldü. 
Türkiye’nin en önemli ulus-
lararası ticaret aktarım mer-
kezlerinden biri olması 
beklenen Filyos Limanı’nın 
Türkiye Petrolleri’ne tahsis 
edilmesinin ardından sürecin 
nasıl devam edeceğiyle ilgili 

sorular da yanıt bekliyor. 
Yaklaşık 2 milyon metre-

kare endüstri sahasının yarı-
sının Türkiye Petrolleri Kara 
Gaz Tesisleri için terk edil-
mesinin ardından arka 
planda kalan serbest bölge 
sahasının endüstri sahasına 
dönüştürülmesi için başlatı-
lan süreç ise ağır aksak ilerli-
yor. 

Tosyalı Holding’in mevcut 
endüstri sahasında yapmayı 
projelendirdiği, en az bin 200 
kişinin çalışacağı gübre fab-
rikası ile ilgili yargıda bekle-
yen ÇED itiraz sürecinin 
tamamlanması bekleniyor. 

VALİ  
HACIBEKTAŞOĞLU  
SAHADA 
Göreve geldiği günden 

beri sel, fırtına, heyelan gibi 
felaketlerin yaralarının sarıl-
ması için seferber olan Vali 
Osman Hacıbektaşoğlu, ni-
hayet iş dünyasına daha 
fazla zaman ayırmaya baş-
ladı. İlçe ilçe, bölge bölge zi-
yaretlerde bulunan 
Hacıbektaşoğlu sorun ve ta-
lepleri dinleyerek, “yanınız-
dayız” mesajı veriyor. 

Bünyesinde az sayıda 
marka bulunmasına karşın 
dünya pazarına açılan firma-
ların bulunduğu, Zongul-
dak’taki potansiyelden 
etkilenen Hacıbektaşoğ-
lu’nun ziyaretleri ve ilgisi sa-
nayicileri de umutlandırıyor. 

Ereğli, Alaplı, Çaycuma, 
Gökçebey’e ziyaretlerini sür-
düren Hacıbektaşoğlu bölge-
nin lokomotifi konumundaki 
fabrikaları ziyaret ederek, 
bilgi alarak sorun ve önerileri 
dinliyor. 

VİDEOLU  
PAYLAŞIMLAR 
Vali Osman Hacıbekta-

şoğlu’nun ziyaretlerini önce-
kilerden farklı kılan bir başka 
detay ise videolu enformas-
yon. Hem valiliğin çalışmala-
rını hem de ziyaret edilen 
OSB ve iş sahalarında üre-
tim sahalarının anlatıldığı 
kısa video içerikleri saye-
sinde farkındalık oluşturulu-
yor.

Z HABER_Layout 1  7.02.2024  17:48  Page 5



Zonguldak Belediye Başkanı Ömer Selim 
Alan’ın son günlerde daha ılımlı. Uzlaşı dilini 
daha fazla kullanıyor.  

Açık açık hatalarının da olduğu söylüyor. 
Özür bile diledi. 
Göreve geldiği günden beri peş peşe ha-

talar yaptı, gereksiz polemikler ile gündeme 
geldi. 

Kimi zaman tuzağa düştü kimi 
zaman oyun kurucu oldu. 

Tüm bu tartışmalar nede-
niyle şehirde yapılan veya ya-
pılmak istenen işler değil 
Alan’ın sözleri üzerinden büyü-
yen polemikler konuşuldu daha 

çok. 
Alan’ın son dönem tavrı kimi-
leri tarafından öze dönüş, ki-

mileri tarafından 
seçilememe kaygısı ola-

rak yorumlanıyor. 
Alan, bu şekilde 

yeni bir başlangıç 
olacağına inandı-
rabilirse doğacak 
sinerjiyi sandığa 
daha fazla yan-
sıtabilir. 

Ömer Selim Alan 
ne kadar değişti? 
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CHP’DE 
BiTMEYEN 
KRiZ! 

Gülen  
Vali çabuk 
unutuldu! 

Zonguldak’ın en güzel gülen 
Valisi olan Mustafa Tutulmaz 
galiba son dönemlerin en hızlı 
unutulan valisi olmuş görünü-
yor? 

Onca çaba. 
Onca gayret. 
Neden bu kadar 

çabuk unutuldu 
acaba? 

Dökmeci 
babasının  
oyunu 
alabilecek 
mi? 

CHP’nin Kozlu adayı, 
eski Belediye Başkanı merhum Hüdai Dökme-
ci’nin oğlu Altuğ Dökmeci oldu. 

Ereğli Belediyesi’nde uzun zamandır çalışan 
Dökmeci, Kdz. Ereğli Belediye Başkanı Halil 
Posbıyık’tan referanslı bir isim. 

Ak Partili Kozlu Belediye Başkanı Ali Bek-
taş’ın karşısında çok zorlu bir yarışa giriyor. Ta-
nınırlığının az olması eksi yazsa da nasıl bir 
performans göstereceği merak ediliyor.

Erdinç 
Kargidan! 

Geçen seçimin Kilimli İYİ Parti adayı olarak 
CHP’ye seçim kaybettiren, Kamil Altun’a 

seçim kazandıran Erdinç Kargi-
dan’ın son gün CHP’den aday 

adayı olma girişimi ve sonra-
sında yaşananlar tam bir siyasi 

trajediye döndü. İl Başkanı Dev-
rim Dural tarafından kandırıldı-
ğını düşünen Kargidan’ın öfkesi 

dinmek bilmiyor. 
Kilimli adayı Erol Sarıal’a ça-

lışması söz konusu olmayan Kar-
gidan’ın, Ak Parti adayı Kamil 

Altun’a mı yoksa partisi 
henüz netleşmeyen 

Mesut Şalvarcıoğlu’na 
mı destek vereceği 

merak ediliyor. 

Tıskaoğlu’nun 
durumu iyi değil! 

Zonguldaklının bağrına bastığı, el üs-
tünde tuttuğu Nejdet Tıskaoğlu dördüncü 
sıradan seçileceğine çok inanmış, bunun 
çok düşük ihtimal olduğunu söyleyenlere 

ise mesafe koy-
muştu. 

Milletvekili adaylı-
ğının ardından aldığı 
sonucu sindireme-
yen Tıskaoğlu, ken-
disine bakan 
yardımcılığı veya ba-
kanlıklarda üst 
düzey görevler veril-

mesini bekledi. 
İstedikleri olmayınca herkese küs-

meye başladı. 
Psikolojisi iyi değil. 
Mutsuz. 
Oysa ki, 400 kişiye ekmek veren böy-

lesi değerli bir Zonguldak evladının mutlu 
olması için çok neden var. 

Daha önce ilçe başkanlığında 
yaşanan toplantıda, Merkez İlçe 
Başkanı Osman Zaimoğlu ve 
eski İl başkanlarından Halil Furat 
ile önceki dönem İl Başkanı 
Murat Pulat ve mevcut İl Başkanı 
Devrim Dural arasında gerilim 
yaşanmıştı. 

Zaimoğlu’nun Furat’a yönelik, 
“Tahsin Erdem’e zarar veriyor-
sun. İyilik etmek istiyorsan uzak 
dur” sözlerinin ardından yeni bir 
gerilim meclis üyelikleri için yaşa-
nıyor. 

Tahsin Erdem’in eski Merkez 
İlçe Başkanı Ebru Uzun’a meclis 
üyeliği teklif etmesi sonrasında 
Halil Furat cephesi tepkili. 

Diğer yandan, Tahsin Er-
dem’in başkan adayı Fırat Bir-
kan’ı meclis üyesi olarak vitrine 
koymak istediği ancak mimar ola-
rak Ümit Velioğlu dayatması ile 
karşı karşıya kalması da dikkat 
çekici. 

Bir diğer isim, bu dönem ba-
şarıyla görev yapan Ozan Demir-
taş. Demirtaş’ın listede olmaması 
durumunda önemli bir tecrübe 
kaybı yaşanacak. 

Furat ve ekibinin Tahsin 
Erdem üzerinde bu kadar belirle-
yici olmasının süreci sabote etti-
ğini düşünen bazı partililer, 
“Belediye Başkan adayımız aday 
Halil Furat mı, Tahsin Erdem mi? 
Biz ön seçimde Tahsin Erdem’e 
oy vermiştik, her yerde karşımıza 
Halil Furat çıkıyor” diyerek tepki 
gösteriyor. 

Karaman 
Belde Belediye 

Başkanlığı için Ak 
Partili mevcut baş-

kan Servet Üstün ile 
eski Belediye Başkanı 

Mustafa Kalaycı yarışacak. 
Eski Ak Partili Kalaycı, CHP’liler-

den çok Ak Partili yakınlarına güveni-
yor. Servet Üstün’ün gösterdiği performans ve 

halkla sıcak ilişkilerin ardından Kalaycı’nın işi bu sefer daha zor gö-
rünüyor.  
Ayrıca her seçimde olduğu gibi bu seçimde de eski defterlerin açıl-
ması kaçınılmaz görünüyor! 
 

Osman Zaimoğlu gidiyor! 
CHP Merkez İlçe 

Başkanlığı’na seçil-
mesi ayrı bir tar-

tışma, ön seçim 
sürecinde izle-

diği yol ayrı 
bir tartışma 
konusu 
olan CHP 
Merkez 
İlçe 
Baş-
kanı 
Osman Zaimoğlu kendi bile-
tini kesmiş görünüyor. 

Yönetim içinde istifalar, 
“Seçime gidiyoruz arkadaş-
lar” denilerek durdurulsa da, 
seçim sonrası büyük tufan 
var. Ön seçimin hesaplaş-
ması büyük olacak. 

Önce, Osman Zaimoğlu’nu 
devre dışı bırakacak ekibin lis-

tesinde olan diğer isim İl Başkanı 
Devrim Dural. 

İttifak olmaması durumunda MHP adına Serdar Yaralı yarışacak ancak, asıl yarış İYİ Parti’nin muh-
temel adayı için devam ediyor. Ak Parti’de istediğini bulamayan Mesut Şalvarcıoğlu’nun İYİ Parti’nin tek-

lifine sıcak baktığı ise gelen bilgiler arasında.  
Diğer yandan, CHP’den bu dönem adaylık şansı bulamayan eski Belediye Başkanı Ali Aslankılıç da 

İYİ Parti’nin gündeminde. 
Aslankılıç, İYİ Parti’den aday olmadığı taktirde Şalvarcıoğlu’nun adaylığını destekleyeceği 

ileri sürülüyor.Erol Sarıal’ın da daha önce dile  
getirdiği; “Meclis listesini Ali başkan  

ile yapacağız.”  
sözlerinin bu durumda  

nasıl bir anlam kazanacağını  
zaman gösterecek. 

 
 
 

Karaman’da 
eski  
defterler! 

KULIS
gazete

w
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Kilimli’de  
Aslankılıç mı, 

Şalvarcıoğlu mu?
Seçimler yaklaştıkça Kilimli’de ilginç olaylar yaşanıyor. 

Mevcut Belediye Başkanı Kamil Altun ve CHP adayı Erol Sarıal’ın 
dışında üç isim dikkat çekiyor.  
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FETÖ kumpasına 
kurban gittiği davanın 
gizli tanığı tarafın-
dan da itiraf edi-
len Murat Sesli 
neler yaşadı-
ğını, o süreci 
ve siyasi ola-
rak nasıl en-
gellendiğini 
anlattı. Dahil 
edildiği Çelik-2 
operasyonunda 
FETÖ kumpası ol-
duğunu ileri süren 
Murat Sesli; ‘Hiçbir suçum 
olmadığı halde, bir sürü suçla müca-
dele etmek zorunda bırakılmıştım. 
Hayatımda ilk defa duyduğum suçlar 
yüklenmişti omzuma ve beni dinleye-
cek kimse yoktu.  

Hepsi şer odaklarının adamla-
rıydı. Ne dosyaya baktılar, ne delil-
lere’ dedi. Yaklaşan 31 Mart yerel 
seçimleri için de önemli mesajlar 
veren Murat Sesli, bugüne kadar 
halkla buluşmasının engellendiğinin 
altını çizerek, bu seçimlerde Türki-
ye’de bir ilki başaracaklarını söyledi. 

Murat Sesli’nin 2009’dan 2024’e 
uzanan hikayesi bir video ile anlatıldı. 
Sesli’nin anlatımlarına da yer verilen 
videoda şu ifadelere yer verildi: 

“Mağduriyet,  
kumpas, iftira” 
‘Ne kadar ağlarsan o kadar güzel 

gülersin, acıların kadar güzel olur gü-
lüşlerin. Herkesin gülen yüzü ile tanı-
dığı Murat Sesli’nin hikayesini 
izleyeceksiniz şimdi. Mağduriyet, 
kumpas, iftira ve bu kirli oyunları ha-
yatı, yılları ile ödeyen Ereğli’nin Baş-
kanı Murat Sesli. 

Ereğli halkı ona inandı, masumi-
yetini anladı ama yetmedi, şer güçle-
rinin kumpaslarının ardı arkası bir 
türlü kesilmedi. Bir kişinin hayatı ile 
oynarken, bir aileye tarifsiz acılar ya-
şattılar.  

Kişisel menfaatleri, hırsları o 
kadar büyüktü ki, 5 aylık çocuğu var 
demediler! Anlatamadı mağduriyetini 
ne dosyasına baktılar ne delillere, 
dinlemediler, dinleseler vicdanlarına 
sığmayacaktı. Tüm bunlara rağmen 
hala güçlü ve hala gülüyor Başkan 
Murat Sesli. Çünkü arkasında koca-
man bir aile var, Ereğli halkı var. 
Neler yaşandı? Neler atlatıldı? Tüm 
gerçekliği ile Başkan Murat Sesli’nin 
hikayesini dinlemeye hazır mısınız? 

“Kişilere değil, halka  
hizmet etti” 
Milliyetçi Hareket Partisinde baş-

ladı siyasi hayatı, İl ve ilçe başkanlık-
larında yöneticilik yaptı. Bu süreçte 
kapısına gelen kimseyi geri çevir-
medi, samimiyetini sevdi Ereğli. 2004 
yılında mevcut Belediye Başkanının 
daveti üzerine Belediye Meclis Üyesi 
seçildi.  

2007 yılında mevcut Ereğli Bele-
diye Başkanının görevden ayrılması 
üzerine, belediye meclis üyeleri ara-
sından yapılan seçimde Anavatan 
Partisi’nden Ereğli’nin belediye baş-
kanlığına seçildi.  

Ereğli’nin menfaati olan her ko-
nuda sonuna kadar mücadele etti, ki-
şilere değil, halka hizmet etti. Asıl 
sorunda işte burada başlıyordu. 

“Belediyenin  
kapılarını 

sonuna 
kadar  

halka açtı” 
Ereğli tari-

hinde dökül-
meyen asfaltı 
döktü, Ereğli’nin 

her bölgesine 
binlerce metre taş 

duvar, kilometrelerce 
alt yapı yaptı. Her nok-

taya eşit hizmet götürdü. 67 
otobüsle 3 bin 500 kadını Çanak-
kale’ye, 5 Bin kişiyi Abant’a kültür ge-
zisine götürdü. Ereğli tarihinde ilk kez 
öğrencilere burs verildi, tam 700 öğ-
renci bu burstan faydalandı. 14 ve 
15’inci geleneksel festivali dolu dolu 
yaptı. Ramazan ayında her mahal-
lede iftar, sahilde ise feshane şenlik-
leri düzenledi. Beyçayır stadını 
topraktan suni çime kavuşturdu. Be-
lediyenin kapılarını sonuna kadar 
halka açtı. 

“Adaylığı açıklanınca  
şer odakları düşmeye  
bastı” 
Hizmetleri saymakla bitmez, iki 

seneye çok şey sığdırdı. İşte Ereğli 
halkı Murat Sesli’yi bu yüzden sevdi! 
Ereğli görmediği hizmeti, görmediği 
samimiyeti, görmediği eğlenceyi 
gördü. 2 yılda yaptıkları buysa önün-
deki 5 yılda neler yapabileceğini dü-
şünün. Ama bu durum çıkar 
gruplarını rahatsız etti, çünkü Murat 
Sesli bu çıkar gruplarına değil halka 
hizmet ediyordu, halkla kucaklaşı-
yordu. Bir şekilde engellemeliydiler. 
20 ay belediye başkanlığı yaptı Baş-
kan Murat Sesli, son 9 Ayı’nda AK 
Parti’ye geçti. 2009 yılında Belediye 
Başkanı iken dönemin Başbakanı 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan tarafın-
dan tekrar Ereğli’nin belediye başkan 
adayı gösterildi. Ve şer odakları ger-
çek yüzünü gösterdi, harekete geçti-
ler. Başkan Murat Sesli tehditleri 
dinlemedi, sözlerine boyun eğmedi. 
Onlar da düğmeye bastı: Ereğli’nin 
Başkanı Murat Sesli bir hafta sonra 
sözde çete üyeliği suçlamasıyla göz 
altına alınarak, tutuklandı. Ayarlamış-
lardı her şeyi, polisi, hakimi, savcıyı... 
Öylece bir iftirayla, sahte tanıklarla 
Ereğli’nin Belediye Başkanını seçime 
sokmayacaklardı.” 

Sesli: “Ne dosyama  
baktılar, ne delillere” 
Sesli o süreci değerlendirdiği ko-

nuşmasında şu sözlere yer 
verdi: “Neler olacağını hissettim 
elbette. Bana mesajı gönder-
mişlerdi kelepçe işareti ile. Vic-
danım rahattı, çünkü hiçbir şey 
yapmamıştım. Sadece içim 
acıdı, çünkü kızım henüz 5 ay-
lıktı, eşimi ve kızlarımı bir başına 
bırakmak zorunda kaldım. Tabi 
sadece ailemi değil, Ereğli’yi de 
bırakmıştım. Heyecanlıydım, 5 
yılda yapacak daha çok güzel 
işler vardı. Bu acı nasıl tarif edilir 
ki, içimde büyük bir boşluk ve 
hiçbir suçum olmadığı halde, bir 
sürü suçla mücadele etmek zo-
runda bırakılmıştım. Hayatımda 

ilk defa duydu-
ğum suçlar 
yüklenmişti 
omzuma ve 
beni dinleye-
cek kimse 
yoktu. Hepsi 
şer odakları-
nın adamlarıydı. Ne dosyaya baktılar, 
ne delillere.” 

2014 yılında bir kez  
daha harekete geçtiler 
Aradan 5 yıl geçmişti. 2014 yı-

lında yapılacak seçimler gelmişti. 
Başkan Murat Sesli tekrar Ereğli Be-
lediye Başkanı Adayı olmak istedi. 
Çünkü yarım bıraktığı çok iş vardı. 
Ereğli halkı onu bekliyor ve istiyordu. 
Seçime 2 ay kala, yine aynı şer odak-
ları tarafından iftiraya uğradı. “İFTİ-
RAYA UĞRADI” basit bir kelime gibi 
görülebilir ama bir kez daha, bir kişi-
nin hayatı ile oynandı. Çocuklarının 
geleceği, ailesinin psikolojisi ile oy-
nandı. Başkan Murat Sesli asrın terör 
örgütünün iftiraları yüzünden tam 15 
sene ailesinden ayrı kaldı. 

“Bu oyun sadece  
bana değil Kdz. Ereğli  
halkına da oynandı” 
 

Sesli o sü-
rece ilişkin 
değerlendir-
mesinde ise 
şu sözlere yer 
verdi: “5 aylık 
çocuğum 
artık koca-

man kız olmuştu. Ailecek çok yıpran-
dık. Babam bu süreçte kalp krizi 
geçirdi ve vefat etti. Ben o gün bile 
aynı şeyi söyledim, Ben Ereğli’nin 
Belediye Başkan Adayıyım. Çünkü 
bu kirli oyun sadece bana oynan-
madı. Ereğli halkına da oynandı. 
Benim yıllarıma mal olanlar, Ereğli’nin 
de 15 yılını çaldılar. Bana bu acıları 
yaşatanların bazıları cezalarını çeki-
yor evet ama bazıları içinse ilahi ada-
let yerini bulacaktır.”  

Sene 2024 Murat Sesli yeniden 
Ereğli Belediye Başkan Adayı. Bu 
kez sadece asrın terör örgütü ile mü-
cadele etmiyor Başkan Murat Sesli, 
aynı zamanda siyasiler, siyasetten 
kurtulamamış, yargının bağımsızlı-
ğına ve hukukun üstünlüğüne inan-
mayan, insanlarla mücadele ediyor. 
Başkan Murat Sesli’nin aday olması 
tüm oyunlarını ve kişisel menfaatlerini 
bozuyordu: yine engel oldular. Huku-
ken akla sığmayan, Tür-

kiye’de örneği görülmeyen olaylara 
tanık oldu Başkan Murat Sesli. 

“Seçimi kazanacağımın  
farkındalar” 
Seçimi kazanacağının farkında 

olan şer odakları ve siyasilerin enge-
line takıldığını anlatan Sesli şunları 
söyledi: “En çok bu süreçte yıprandım. 
Ereğli halkının şahsıma olan teveccü-
hünü gördüler. Seçimi kazanacağımın 
farkındalar ve siyaseti adalete karıştır-
dılar, mahkemelere baskı yaptılar. Şer 
odakları ve siyasilerin engellerine takıl-
dım. Bu hukuksuzluk ancak siyaseten 
yapılabilirdi, yapıldı. Aday olmama 
engel oldular ama herkes bilsin ben 
yine adayım! Başardıklarını zanne-
denler bu sefer yanıldılar. Adaleti mah-
kemelerde bulamadık ama Ereğli 
halkının vicdanı bu hukuksuzluğa en 
güzel cevabı verecektir, inanıyorum.” 

Mahkeme Başkanı  
kumpası  
karara yazdı 
Tam da bu sıra da başardıklarını 

zanneden, vicdanlarını duymayan şer 
odaklarına cevap gibi bir ışık doğdu. 
Her ne kadar iki üye karara itiraz etmiş 
olsa da başkanın şerhi dikkat çekici ve 
masumiyetini kanıtlar nitelikteydi. Baş-
kan Sesli için alınan son kararda bir 
şerh yazıldı ve Başkan Murat Sesli’nin 
suçsuz yere yargılandığı kanıtlandı. 
Aynen şöyle yazıyor şerhte: “Soruştur-
manın başından kararın kesinleşme-
sine kadar geçen sürede görev 
alanların alayı hakkında özellikle milli 
irade ile göreve gelenlere karşı her 
türlü hile, desise, kumpas konusunda 
uzman olan asrın ihanet örgütü FETÖ 
üyeliğinden ceza alıp görevlerinden 
ihraç edilmiş olmaları hükümlünün 
kumpas iddialarını desteklediğinden 
büyük bir mağduriyete mani olunması 
için vicdanen sanığın talebinin kabul 
edilmesi gerektiği görüleceğinden ek-
seriyetin fikrine iştirak etmiyorum.” 

Kısacası Başkan Murat Sesli’yi 
yargılayan özel yetkili mahkemenin 
savcı hakim gibi tüm üyeleri meslek-
ten ihraç edilmiştir. Ama bu kanıt bile 
onların kinlerini, hırslarını, kişisel çıkar-
larını dindirmeye yetmedi. Başkan 
Murat Sesli davasından vazgeçmedi. 
Bu yolda tek başına değil, Ereğli halkı 
ile beraber. 

“Ben inanıyorum,  
biz kazanacağız” 
Kdz. Ereğli Belediye Başkanlığı 

seçimlerinde Türkiye’de bir ilki başara-
caklarını anlatan Sesli herkesten des-
tek istedi. Sesli konuşmasında şu 
sözlere yer verdi: “Benim Başım Hala 
Dik, hala yolum aynı, hala vicdanım 
rahat. Sevgili Ereğli halkı ben adayım. 
Biliyorum ki her zaman olduğu gibi 
yanımdasınız.  

Bu zamana kadar, halkla buluş-
mama engel oldular. Sizlerle arama 
girdiler. Ama bu hukuksuzluğa inanı-
yorum ki en güzel cevabı Ereğli halkı 
verecek.  

Artık yeter, çok acı yaşadık ve bu 
acılarımın temelinde Ereğli’ye hizme-
tim yatıyor. Ne dersiniz birlikte bu 
mağduriyet, ihanet ve adaletsizliğin 
kazananı olmaya? Türkiye’de bir ilki 
başaracağız. Ben inanıyorum, biz 
kazanacağız, Ereğli kazanacak! 
Sizleri seviyorum”

 
Kdz. Ereğli 

Belediyesi önceki 
dönem başkanlarından 

Murat Sesli 2009 yılında 
kendisine yönelik yapılan 

operasyonun perde 
arkasını, uğradığı iftira ve 

kumpas ile yaşadığı 
mağduriyeti 

anlattı. 

Murat Sesli kumpas, iftira ve 
mağduriyet hikayesini anlattı! 
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 Zonguldak'ın Ortak Aklı...

Zonguldak Bülent Ecevit 
Üniversitesi (ZBEÜ) 
Hastanesi’nin uzun 
zamandır gündeminde 
olan yeni poliklinik binası 
inşaatı başlıyor. Rektör 
Özölçer’in yoğun çabaları 
ile hız kazanan inşaat 
tamamlandığında mevcut 
hastane sadece yataklı 
servisler ve ameliyatlar için 
kullanılacak. Yeni 
düzenleme ile hasta ve 
hekim memnuniyeti 
artacak, hasta odaları 
rahatlayacak. 

Zonguldak Bülent Ecevit Üniversitesi 
(ZBEÜ) Tıp Fakültesi Eğitim Araştırma ve 
Uygulama Hastanesi bölgenin sağlık 
üssü olma iddiasını daha ileriye götür-
meye hazırlanıyor. 

Son yıllarda yönetim sorunları ile kar-
şılaşan ve beklenen sağlık yatırımlarını 
yapamayan ZBEÜ’de Rektör Prof. Dr. İs-
mail Hakkı Özölçer dönemiyle başlayan 

yükseliş devam ediyor. 
İki yıllık süreç içinde hasta ve çalışan 

memnuniyetinin arttığı, yeni cihazlar ve 
akademik kadro ile daha güçlü hale gelen 
hastanede, çalışanların ve firmaların ala-
cak – ödeme sorunları çözüldü. 

Başhekim Prof. Dr. Özcan Pişkin ve 
ekibinin büyük emekleri ile daha modern 
bir sisteme kavuşturulan hastanede aynı 
çabalar yeni başhekim Prof. Dr. Burak 
Bahadır ile de hız kesmeden devam edi-
yor. 

GEÇ KALINMIŞ  
POLİKLİNİK BİNASI 
Yeni poliklinik binası, modern tıp stan-

dartlarına uygun olarak tasarlanmış olup, 
inşaat taban alanı 1835 metrekare, top-
lam inşaat alanı ise 7375 metrekare ola-
rak planlandı. 

Zemin kat hariç 3 kat olarak planla-
nan bina, birçok önemli birimi içerecek 
şekilde tasarlandı. Bina içerisinde yerleri 
planlanan görüntüleme merkezi, kan 
alma merkezi, 88 adet öğretim üyesi 
odası, 69 adet poliklinik ve yardımcı ofis-
ler, hastane hizmetlerini daha iyi organize 
etmek ve hastalarına daha geniş bir yel-
pazede hizmet sunmak amacıyla yer alı-
yor. 

SAĞLIK HİZMETLERİ  
DAHA HIZLI OLACAK 

Yeni ek bina, Zonguldak Bülent Ec-
evit Üniversitesi Hastanesi’nin Batı 
Karadeniz Bölgesindeki sağlık üssü olma 
vizyonunu destekleyecek ve bölgedeki in-
sanlara daha kapsamlı sağlık hizmetleri 
sunma kapasitesini artıracak.  

Zonguldak Bülent Ecevit Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. İsmail Hakkı Özölçer 
yeni ek poliklinik binasının inşasına dair 
yaptığı açıklamasında, "Üniversitemizin 
sağlık alanındaki hizmet kalitesini artır-
mak ve bölge halkına daha iyi imkânlarda 
sağlık hizmetleri sunmak amacıyla yeni 
bir döneme adım atmaktan mutluluk du-
yuyoruz.  

Ek poliklinik binamız, modern tıp tek-
nolojilerini ve uzman kadromuzu bir araya 
getirerek hastalarımıza nitelikli ve daha 
hızlı sağlık hizmetleri sunma imkânına 
olanak sağlayacaktır" dedi. 

POLiKLİNİK VE  
YATAKLI SERVİS  
AYRILIYOR 
Rektör Özölçer, açıklamasında inşaa-

tın başlamasıyla ilgili olarak ayrıca şu ifa-
delere yer verdi; "Yeni binamız, 1835 
metrekarelik inşaat taban alanı ve 7375 
metrekarelik toplam inşaat alanı ile Zon-
guldak'ın sağlık altyapısına büyük bir 
katkı sağlayacak. Görüntüleme merkezi, 
kan alma merkezi, poliklinikler ve öğretim 
üyeleri odaları gibi birimlerle donatılan bu 
bina, hem öğrencilerimize günümüz mo-
dern eğitim ortamını sunacak hem de 
bölge halkına kaliteli sağlık hizmetleri 
ulaştırmamıza fırsat tanıyacaktır." 

YENİ BİNA  
YENİ HEDEFLER 
Rektör Özölçer, sözlerini şöyle ta-

mamladı:" Zonguldak Bülent Ecevit Üni-
versitesi Hastanesi, Batı Karadeniz'in 
sağlık üssü olma misyonuyla hareket 
ederek, yeni tesisle birlikte hasta kapasi-
tesi olanaklarını artıracak ve daha mo-
dern tıbbi donanıma sahip olacaktır. 
Sağlık alanında bölgesel liderliği üstlenen 
üniversitemiz, bu projenin tamamlanma-
sıyla birlikte gücüne güç kazandıracak ve 
halkımıza hedeflediği sağlık hizmetleri 
sunma kararlılığını devam ettirecektir."

8 KATLI MOBİLYA SHOWROOM  
Mithatpaşa Mh. Şemsi Denizer Cd. No:13  
(Atatürk Kültür Merk. Yanı)  
ZONGULDAK  
 
KORKMAZ HOME MOBİLYA  
Çınartepe Mh. Akaryakıt Sk. No:42  
(Ankara Yolu Üzeri 69 Ambarları Yanı)  
ZONGULDAK  
 
KORKMAZ HOME KİDS  
Çınartepe Mh. Akaryakıt Sk. No:38  
ZONGULDAK - Tel: 0372 257 44 44  
 
İDAŞ YATAK UYKU MERKEZİ  
Nizam Cd. Doğramacı Sk. No:8 (Arçelik  
Yanı) - ZONGULDAK  
 
KORKMAZ MUTFAK & BANYO D.  
Mithatpasa Mh. Şemsi Denizer Cd. No: 14  
(Atatürk Kültür Merk Karşısı) ZONGULDAK  
 
KORKMAZ BED-LİNE UYKU EVİ  
Bahçelievler Mh. Mehmetçik Cd. No:23  
ZONGULDAK  
 
FABRİKA  
Baştarla Mh. Akaryakıt Sk. No:40  
ZONGULDAK  
 
TELEFON  
0372 252 10 99 - 0372 268 43 00  
 
WEB  
www.korkmazmobilya net

Tedavi yolları kısalacak… Hasta ve hekim  
memnuniyeti artacak… Hasta odaları rahatlayacak

NiHAYET!
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